

QC 080000 认证

有害物质过程管理体系认证

QC 080000提供了一个经济有 效的过程方法,既可以符合全 球有害物质控制指令,同时可 以满足客户特殊要求。



电子电器产品及原件生产商现在都面临 着无数致力于保护消费者免于潜在有害 化学物质伤害的法规。为符合这些环保 指令—例如RoHS,WEEE,China RoHS, 加利福尼亚第65号以及其他一些正在 颁布中的法令,制造商必须符合严格的 标准,提供充分的符合性文件,并确保 其产品不含有害物质。如果制造商不能 正确策划这些法规,很可能会造成成本 的增加和延迟,还极易造成罚金、诉 讼、业绩下滑和品牌负面影响。

解决方案

QC 080000标准提供了实施有害物质过 程管理体系的框架。更为有利的是, QC 080000标准可以无缝结合到现有的 质量管理体系中,这将有助于确保您 组织的所有的部门和业务单元都参与 有害物质的控制。

Intertek是经电子元器件认证委员会(ECCB) 授权可颁发IECQ认可的QC 080000认证 机构。我们可以给您的不只是符合性证 书,还有第三方证书提供商的全方位服 务——我们为您带来高效、定制的审核 过程以帮助您应对环保领域的挑战。

我们特殊的"一站式服务",从管理体 系审核到供应商管理到产品认证, Intertek为您提供有害物质符合性全 套解决方案,向您的客户、员工以及 股东证实您对于环保的承诺。

QC 080000基于最基本的ISO 9001质 量管理体系要求的同时,对有害物质 管理的法规及客户要求予以特殊关注。

Intertek在中国

Intertek是IEC TC111产品体系及WG3有 害物质测试方法环境标准组织和可申 报物质ASTM F40国际技术委员会的重 要成员,同时也是经IECQ授权的进行 有害物质过程管理体系认证的国际认 证、培训机构。Intertek中国专家代 表Intertek集团参与IECQ QC 080000标 准的修订,是编写组成员之一,Intertek QC 080000主任审核员培训课程迄今为 止已为国内培养和输送大批项目审核员。

第三方认证的益处和步骤

IECQ认可的QC 080000第三方认证可以 向监管方展示制造过程有效地控制了 有害物质。获得认证是组织具备正确 管控产品实现过程特别是HSF的能力展 示。除此之外,第三方认证还可以:

- 确保无缝对接全球市场
- 确保可持续的竞争优势
- 强有力地展示适用法律的符合性
- 有助于供应链上的业务融合及过程控制的持续性





QC 080000 CERTIFICATION

HAZARDOUS SUBSTANCE PROCESS MANAGEMENT SYSTEMS

QC 080000 introduces a costeffective process approach to provide record of compliance with both global hazardous substance control directives and customer-specific requirements.

Manufacturers of electrical and electronic products and components now face a myriad of regulations developed to protect consumers from potentially harmful chemicals and substances. To be in compliance with these Environmental Protection directives - such as RoHS, WEEE, REACH, "China RoHS," California's Proposition 65, and many others still being developed – manufacturers must conform to strict standards, provide extensive compliance documentation, and ensure that their products do not contain hazardous substances. If manufacturers do not properly plan for these regulations, it can easily translate into added costs and delays – and possibly even fines, imprisonment, loss of revenue, and negative brand impact.

The Solution

The QC 080000 specification provides a framework for the implementation of a Hazardous Substance Process Management (HSPM) system. What's more, the specification can be integrated seamlessly into any existing quality management system. This will help you ensure that all departments or business units within your organization have a part in controlling hazardous substances.

Intertek is approved by the Electronic Components Certification Board (ECCB) to issue IECQ-recognized certification to QC 080000. We give you more than the



proof of compliance and due diligence a third-party certificate provides – we give you an efficient, customized audit process that helps you resolve the challenges of environmental protection.

With our unique "one-stop shop" of management system auditing, supplier auditing, and product certification, Intertek provides hazardous-substance compliance solutions that demonstrate to your customers, employees, and shareholders that your organization is committed to protecting the environment.

QC 080000 takes the basic quality management system requirements of ISO 9001, providing a designated focus for the legislative and customer requirements for the management of hazardous substances.

Benefits and process of a third-party certification

IECQ-recognized, third-party certification to QC 080000 can indicate to regulators that a manufacturer's processes are effectively controlling hazardous substances. It indicates that the organization has processes in place to properly manage product realization specifically for HSF. In addition, thirdparty certification:

• Ensures uninterrupted access to global markets

- Ensures a sustained competitive advantage
- Provides a strong showing of compliance with applicable laws
- Assists in driving business integration and continuity of process control throughout the supply chain

FOR MORE INFORMATION		
C	UK AMER	+44 116 296 1620 +1 800 810 1195
	emea Asia	+46 8 750 03 33 +86 21 53397720
	business.assurance@intertek.com intertek.com/auditing/qc-080000	